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An exciting and exhilarating album of music from the different regions of Colombia. Great variety in styles and rhythms 
including the southern Son sureno, the Andean Pasillo, the Cumbia of the Caribbean coast, the Bambuco of the south-eastern 
Llanos, the Currulao of the Pacific coast, said to be the 'soul of black Colombia: the Bambuco Fiestero of the Colombian heartlands 
and the Porro Paisa from Colombia's coffee country, the west central region.

Ein begeisterndes und mitreissendes Album von Musik aus den verschiedenen Regionen Kolumbiens. Vielfältige Stile 
und Rhythmen, mit dem südlichen Son sureno, dem andinen Pasillo, dem Cumbia der Karibik-Küste, dem Bambuco 
der süd-östlichen Llanos, dem Currulao, der ,Seele des schwarzen Kolumbien' von der Pazifikküste, dem Bambuco Fiestero 
Zentralkolumbiens, und dem Porro Paisa aus Kolumbiens Kaffeepflanzungen, der westlich-zentralen Region.

1. Guanena (Daniel Portilla/Lisandro Pabon), Miranchurito (trad.), El son sureno (Tomas Burbano), Son sureno - 5:26

2. La Cumbia Cienaguera (Andres Paz Barros/Edgar Caballero Elias), Cumbia 5:14

3. Ojo al Toro (Cantalicio Rojas Gonzalez), Sambuco Fiestero - 2:28

4. Moliendo Café (Hugo Blanco), version Salsa - 5:22

5. Pajaro Campana (Ampelio Villalba), version en Bambuco 3:38

6. El Canalete, Mi Varita (trad.), Currulao ■

7. Cumbia en el Arenai (Victor Gutierrez), Cumbia - 4:14

8. Parranda Campesina (trad.), Porro Paisa - 3:10

9. Turumbis Tumbis (Grupo Bandola), Pasillo - 4:01

10. El Guacirqueno (Jorge Villamil Cordovez), Rajalena - 5:22

11. Colombia Tierra Querida (Lucho Bermudez), Cumbia - 4:45

12. El Aguardientero (Felix Ramirez), Rumba 3:45
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